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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 18. zasedání AS FSv, které se konalo dne 23. 3. 2016 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  
prof. Kohoutková, prof. Hájek, prof. Šenberger, prof. Pavelka, 
doc. Čiháková, Ing. Vlasák 

Veřejnost:  
 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a všechny seznámil s programem 
zasedání.  
 

Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Projednání Zprávy o činnosti AS za období 2014-15 (prof. Wald) 
3. Informace o výstavbě na fakultě (proděkan prof. Šenberger) 
4. Řešení opakované neúčasti senátorky Soni Formanové 
5. Různé 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS bude opraven o formální připomínky Ing. Matějky (špatně 
uvedená funkce v senátu).  
 

Bod 2.  Projednání Zprávy o činnosti AS za období 2014-15 (prof. Wald) 
 

Prof. Wald z pověření předsedy AS FSv sestavil Zprávu o činnosti AS za období 2014-
15. Zaslal senátorům koncept zprávy, na který získal ve zpětné vazbě připomínky, které 
do zprávy zapracoval. Prof. Wald poděkoval všem, kteří se na přípravě zprávy 
spolupodíleli.  
Byla otevřena diskuze. Ing. Jíra komentoval data příchodů a odchodů senátorů.  
 

Hlasování: pro 24| proti 0| zdržel se 0 (z 24 přítomných) 
 

Bod 3.  Informace o výstavbě na fakultě (proděkan prof. Šenberger) 
 

Proděkan Šenberger podal zprávu o investičních aktivitách fakulty. Tyto aktivity jsou 
limitovány z jedné strany přísunem financí a z druhé strany přípravou projektů. Projekty 
menšího  typu (řádově miliony) financuje fakulta, o proplacení velkých projektů (řádově 
desítky milionů) je žádáno ČVUT nebo MŠMT. V současné době má prioritu ve 
financování výstavby na ČVUT CIIRC. Přesto jsou vyvíjeny aktivity, které jsou 
financovány z fakultních zdrojů. Byl opraven světlík v atriu, budova v Telči, chystá se 
výměna podlah v budově B. Jsou připravovány tři projekty: rekonstrukce poslucháren 
v budově B, přestavba budovy H, parkoviště za budovou D.  
Rekonstrukce budovy B: v loňském roce bylo připraveno výběrové řízení na projektanta, 
ale žádost nebyla podpořena z rektorátu. Fakulta nabídla rozloženou variantu projektu, 
ale zatím nebyla odsouhlasena. Rekonstrukce budovy B se tímto prozatím výrazně 
zpomalila. 
Studenti zrealizovali soutěže na malou studovnu (vítězové dopracovávají návrhy a ty 
budou realizovány) a čítárnu/kavárnu (oceněné projekty se dopracovávají do 
realizovatelné formy). 
Doc. Vébr položil doplňující dotazy k budově B, zejména výměně opláštění. Navrhl 
oddělení akcí, tj. aby byla výměna opláštění řešena samostatně. Prof. Šenberger 
vysvětlil problematiku a potřebu provázanosti na další úpravy. 
Ing. Matějka podal podnět k tomu, aby v rámci komisí pro hodnocení soutěží působili 
odborníci, kteří by sledovali zejména hledisko následné realizovatelnosti.  
Doc. Bubeník požádal o upřesnění financování „záložních“ projektů z ministerstva. 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 4. Řešení opakované neúčasti senátorky Soni Formanové 
 

V posledních 12 kalendářních měsících se AS sešel 8 krát, z čehož senátorka 
Formanová byla přítomna pouze v 25%. Bc. Formanová zdůvodnila své neúčasti 
zdravotními komplikacemi a studijními důvody. Bc. Formanová se jinak aktivně podílí na 
činnostech studentské komory AS.  
Ing. Matějka referoval o projednání záležitostí neúčasti Soni Formanové na zasedáních 
AS FSv. Studentská komora podporuje setrvání členství Soni Formanové ve studentské 
komoře, protože je platnou členkou SKAS. Ing. arch. Vlčková podpořila slova Ing. 
Matějky.  
 

Hlasování o usnesení se na výjimce z článku 3 Volebního a jednacího řádu, bodu 3e). 
Hlasování: pro 17|proti 5| zdržel se 2 (z 24 přítomných) 
Bc. Formanová slíbila, že bude přistupovat k zasedání AS odpovědně. 
 

Bod 5.  Různé 
 

Ing. Matějka referoval o zasedání studentské komory: 

 SKAS má v plánu informovat studenty o činnosti AS, aby do voleb mohli 
kandidovat studenti odpovědně. 

 SKAS připravuje nový web. Tento úkol má na starosti Bc. Formanová. 

 Vyhodnocení ankety hodnocení studia bylo provedeno s pomocí ŠTUKu (zejména 
Bc. Kateřiny Pavlové). Budou zpracována hlavní témata, která budou předána 
příslušným složkám k řešení. Slosování ankety bude 24. 3. 2016. Opět byla 
otevřena otázka zveřejňování komentářů k anketě. 

 Zrušení maloformátového tisku – proběhlo jednání s Ing. Líbenkem, získání 
zpětné vazby od studentů, které potvrdilo, že tato služba až tak intenzivně 
využívána nebyla. Byl vznesen námět pro technickou komisi na řešení 
problematiky reprografických prací na fakultě.  

 Byla znovu otevřena problematika šablon formulářů pro fakultu. 

 RPMT – problém informovanosti žadatelů a řešitelů. Doc. Čiháková doplnila, že 
na stránkách FSv bylo vyhlášení soutěže včetně prolinkování na informace ČVUT. 
Ing. Jíra navrhl uvádět očekávanou výši podpory na projekt. Doc. Čiháková tento 
návrh komentovala. 

Doc. Košatka požádal o předkládání námětů k diskuzi v předstihu. 
 

Prof. Wald poděkoval za studentský ples, který byl velmi úspěšný. Ing. arch. Vlčková 
doplnila informace k plesu. Příští ples bude 3. 3. 2017. Doc. Košatka poděkoval SKASu 
za organizaci plesu.  
 

Ing. Vlasák byl dotazován na kalkulace k doplňkové činnosti – položce režie a na 
povinnost havarijního pojištění (připojištění sedadel). 
 

Prof. Polák referoval o zasedání Rady vysokých škol: paní ministryně slíbila prosazování 
výše rozpočtu na rok 2017 ve výši rozpočtu 2014, dále byly projednávány výše úvazků 
vyšší jak 1,0.  
 

Prof. Polák vznesl dotaz, kdo má na starosti sběr tříděného odpadu. Dle informace pana 
tajemníka je to Středisko provozních služeb.  
 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 27. dubna 2016. Jako host je očekáván 
rektor ČVUT prof. Konvalinka. 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


